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Protokół nr XI/VII/2025 

z XI Sesji Rady Powiatu w Poznaniu 

w dniu 19 lutego 2025 r. 

  

Obrady rozpoczęto 19 lutego 2025 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:41 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 25 członków. 

Obecni: 

1. Anna Ankiewicz 

2. Remigiusz Błachnio 

3. Paweł Bocian 

4. Jan Broda 

5. Dominika Buczkowska 

6. Piotr Burdajewicz 

7. Artur Chwiłkowski 

8. Waldemar Demuth 

9. Jarosław Dobrowolski 

10. Marzena Fiedler 

11. Tomasz Gintrowicz 

12. Marek Gola 

13. Jan Grabkowski 

14. Zbigniew Jankowski 

15. Paweł Jazy 

16. Anna Kabacińska 

17. Magdalena Kosakowska 

18. Tomasz Łubiński 

19. Przemysław Matuszak 

20. Elżbieta Nawrocka 

21. Armin Niewiadomski 

22. Jolanta Pankowska 

23. Honorata Przybylska 

24. Jacek Sommerfeld 

25. Andrzej Strażyński 

26. Łukasz Szał 

27. Seweryn Waligóra 
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28. Mirosław Wieloch 

29. Mikołaj Witaszyk 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Pan Piotr Burdajewicz, Przewodniczący Rady Powiatu otworzył i poprowadził posiedzenie (lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu). Przywitał wszystkich gości obecnych na posiedzeniu Sesji 

Rady Powiatu oraz poinformował, że obrady Rady Powiatu w Poznaniu są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Podstawą prawną jest art. 6 ust. 1 lit. c) – 

Rozporządzenia Ogólnego o Ochronie Danych Osobowych (RODO), zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. „Chciałbym powitać: Pana Starostę, Członków Zarządu Powiatu  

w Poznaniu, wszystkich radnych powiatu poznańskiego, jak również wszystkich obecnych na sali oraz 

osoby oglądające transmisję naszych obrad online.” 

 

      2. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził obecność kworum (obecnych jest 25 Radnych) – lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

     3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad nie ulega zmianie.  

 

Nikt nie zgłosił propozycji zmian porządku obrad. 

 

       4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz ochronie przeciwpożarowej 

w Powiecie Poznańskim w 2024 roku. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Powiatu Poznańskiego za 2024 rok. Rozstrzygnięcie konkursu „Komisariat Roku 2024. 

 

Pan Jan Grabkowski Starosta Poznański poinformował, że na dzisiejszej sesji zostanie przedstawione 

nie tylko sprawozdanie komisji bezpieczeństwa ale wszystko to co powiat robi w tym zakresie.  

O przedstawienie tych działań Starosta poprosił Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego. 
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Pan Paweł Kurosz, Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego przedstawił 

informację dotyczącą działania Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku oraz działań 

podejmowanych przez powiat na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców na realizację wszystkich zadań  

z zakresu porządku publicznego, bezpieczeństwa obywateli, ochrony przeciwpożarowej. Prezentacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Starszy brygadier Jacek Michalak Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Poznaniu 

przedstawił Informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa 

powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej. Ponadto przedstawił ocenę występujących  

i potencjalnych zagrożeń mogących mieć wpływ na bezpieczeństwo publiczne i prognozowanie tych 

zagrożeń, analizę i prognozę dotyczącą pożarów, klęsk żywiołowych oraz innych miejscowych zagrożeń 

oraz analizę sił i środków krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego na obszarze powiatu. Prezentacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Podinspektor Leszek Steinitz I Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Poznaniu przedstawił roczne 

sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji ze swojej działalności, informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Poznańskiego w 2024 roku oraz ocenę 

występujących potencjalnych zagrożeń mogących mieć wpływ na porządek publiczny i bezpieczeństwo 

obywateli. Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

DYSKUSJA: 

 

Prowadzący obrady podziękował wszystkim prelegentom. 

 

Pan Jacek Sommerfeld, Radny Powiatu Poznańskiego zabrał głos. „Chciałbym w pierwszej kolejności 

podziękować wszystkim służbom za działania jakie wykonują na terenie naszych gmin. Mam pytanie 

dotyczące OSP. Obserwuję szczególnie na terenie gminy Czerwonak i Murowanej Gośliny zmianę 

pokoleniową. Jakie kroki są podejmowane aby młodzież bardziej angażowała się w działalność 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. Czy istnieje możliwość organizacji szkoleń dla nich. Wiemy, że 

zawodowi strażacy mają takie szkolenia zapewnione, czy można byłoby część środków przeznaczyć dla 

młodych ochotników. Czy można byłoby zaangażować w tę kwestię również sołectwa w celu 

prowadzenia działań prewencyjnych dla mieszkańców, seniorów, itd. Ostatnie pytanie dotyczy 

przyjętego przez rząd pakietu migracyjnego. Czy Pan Starosta orientuje się czy na terenie naszego 

powiatu lub miasta Poznania zostanie utworzone Centrum Integracji Cudzoziemców.”  
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Starszy brygadier Jacek Michalak Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w Poznaniu 

odpowiedział, że „jak najbardziej współpracujemy z dziecięcymi i młodzieżowymi drużynami 

pożarniczymi.” Następnie wymienił wiele cyklicznych imprez dedykowanych dla MDP organizowanych 

przez Komendę. „Obecnie w MDP na terenie powiatu poznańskiego szkoli się i poznaje pracę strażaków 

ok. 400 dzieci. Zainteresowanie jest ogromne, mamy coraz więcej strażaków ratowników, wiele pań 

również angażuje się do tych działań. Zdarza się, że do zdarzenia wyjeżdża zastęp składający się z 

obsady żeńskiej.” 

 

 Pan Jan Grabkowski Starosta Poznański powiedział, że mimo, że nie ma ustawowego obowiązku 

współpracy ze służbami, to „uznaliśmy, że jest to jedno z podstawowych zadań jakie powinien powiat 

realizować. Bardzo dużą wagę przywiązujemy do relacji z Komendami Policji i Straży. Uczestniczę w 

wielu różnych imprezach organizowanych przez OSP i bardzo mnie cieszy obecność młodzieży i kobiet 

zaangażowanych w tą działalność. Dlatego staramy się, słuchając Komendantów, co roku przeznaczać 

środki finansowe aby wspomóc jednostki, które dbają o bezpieczeństwo naszych mieszkańców np.  

dofinansowując budowę komisariatów czy kupując wozy bojowe”. Na koniec Pan Starosta serdecznie 

podziękował wszystkim strażakom i policjantom za codzienną służbę na rzecz bezpieczeństwa 

mieszkańców powiatu poznańskiego. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem jest rozstrzygnięcie konkursu „Komisariat 

Roku 2024”.  

 

Pani podinsp. Małgorzata Trzybińska Naczelnik Wydziału Prewencji KMP w Poznaniu „W 2024 roku 

Komendant Miejski Policji w Poznaniu wspólnie ze Starostą Poznańskim po raz kolejny podjęli 

inicjatywę przeprowadzenia konkursu pod nazwą „Najlepszy Komisariat Roku Powiatu 

Poznańskiego”, którego celem było promowanie oraz premiowanie najlepszych komisariatów Policji 

w powiecie poznańskim. Realizacja tej inicjatywy przyczyniła się do wdrożenia elementu 

współzawodnictwa pomiędzy funkcjonariuszami, wpływając przy tym pozytywnie na stan 

bezpieczeństwa oraz porządku publicznego na terenie powiatu poznańskiego. 

 

Fundatorem nagrody głównej dla 3 najlepszych Komisariatów Policji jest Starosta Poznański z 

przeznaczeniem na inwestycje lub zakup wskazany przez komendantów najlepszych jednostek. 

Komisariaty, które zostały wyłonione w ramach konkursu otrzymają nagrody finansowe (do 

wykorzystania na potrzeby komisariatu) w następujących wysokościach:  

I miejsce – 30 000,00 zł. II miejsce – 10 000,00 zł. III miejsce – 5 000,00 zł. 
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Nagrody otrzymali:  

 

I miejsce Komisariat Policji w Kostrzynie  

Komendant asp. szt. Paweł Otto  

II miejsce Komisariat Policji w Luboniu  

Komendant kom. Mirosław Działo  

III miejsce Komisariat Policji w Buku  

Komendant podkom. Hubert Spychała 

 

      5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Poznańskiego - DRUK Nr 166. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 37 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym rada 

powiatu powołuje i odwołuje skarbnika powiatu na wniosek starosty. Proszę o zabranie głosu Pana 

Starostę Jana Grabkowskiego. 

 

Pan Jan Grabkowski Starosta Poznański zabrał głos. „Tydzień temu na sesji wnosiłem uchwałę o 

odwołanie skarbnika powiatu. Dzisiaj proponuję i proszę o powołanie skarbnika powiatu. Osoba się nie 

zmienia. Jest nią Pani Renata Ciurlik. Niestety przepisy nie skracają i nie ułatwiają przejście na 

emeryturę i dalszą pracę w samorządach. W sejmie nie ma z tym żadnego problemu a w samorządzie 

jest to skomplikowane. Mimo wszystko staramy się zgodnie z prawem sobie z tym poradzić. Pani Ciurlik 

współpracuje ze mną od początku istnienia powiatu i układa się ona niezmiennie dobrze. Mam 

absolutne zaufanie do Pani Renaty Ciurlik i jest fachowcem w dziedzinie finansów. Proszę o powołanie 

Pani Renaty Ciurlik na Skarbnika Powiatu Poznańskiego.” 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Poznańskiego - DRUK Nr 166.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Jarosław Dobrowolski, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek 

Gola, Jan Grabkowski, Zbigniew Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, 
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Elżbieta Nawrocka, Armin Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Jacek Sommerfeld, 

Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (4) 

Anna Ankiewicz, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/165/VII/2025 w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Poznańskiego, została przyjęta 

jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę.  

 

 

         6. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Poznań, z 

przeznaczeniem dla Teatru Muzycznego, w celu wsparcia jego bieżącej działalności i rozszerzenia 

oferty kulturalnej w roku 2025 – DRUK Nr 167. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. Powiat Poznański, na 

podstawie umów zawartych z Miastem Poznań, wspiera finansowo nieprzerwanie od 2021 roku 

bieżącą działalność Teatru Muzycznego. Dzięki przekazanej w minionych latach dotacji zrealizowane 

rozszerzona została oferta kulturalna na terenie gmin powiatu poznańskiego. Między innymi w 2024 

roku odbyły się spektakle pt.: „Apetyt na czereśnie”, które dedykowane były widzom ośrodków kultury 

w powiecie. W celu kontynuacji projektów kulturalnych zasadne jest przedłużenie wsparcia 

finansowego na rok 2025. Środki na realizację zadania pochodzą z budżetu powiatu poznańskiego: dział 

921, rozdział 92106, paragraf 271 – Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami 

samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań bieżących. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.  

 

Pan Paweł Bocian, Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej i Turystyki  powiedział, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
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projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Poznań, z przeznaczeniem dla 

Teatru Muzycznego, w celu wsparcia jego bieżącej działalności i rozszerzenia oferty kulturalnej w roku 

2025 – DRUK Nr 167. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

BRAK GŁOSU (2) 

Jan Grabkowski, Jacek Sommerfeld 

NIEOBECNI (5) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/166/VII/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Poznań, z 

przeznaczeniem dla Teatru Muzycznego, w celu wsparcia jego bieżącej działalności i rozszerzenia oferty 

kulturalnej w roku 2025, została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

      7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Swarzędz – DRUK Nr 

168. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił trzy kolejne projekty uchwały DRUKI NR 168, 

169 i 170. W 2018 roku Zarząd Dróg Powiatowych w Poznaniu zakończył realizację zadania pn.: 

„Przebudowa/rozbudowa drogi powiatowej nr 2410P na odcinku Węzeł Kleszczewo(S5) – Gowarzewo 

– Zalasewo (do skrzyżowania z ul. Olszynową) gmina Kleszczewo, Kostrzyn i Swarzędz, powiat 

poznański, województwo wielkopolskie”. Inwestycja współfinansowana była przez Europejski Fundusz 

Rozwoju Regionalnego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-

2020 oraz Powiat Poznański. W zakresie ww. przebudowy wykonano także oświetlenie drogowe, 

którego finansowanie, zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997r. prawo 

energetyczne jest zadaniem własnym gminy. Do jej obowiązków należy również wykonanie m.in. 
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bieżącej konserwacji, okresowych przeglądów, usuwanie szkód spowodowanych czynnikami 

zewnętrznymi. Zgodnie z zapisami w studium wykonalności dla ww. inwestycji, beneficjent, którym jest 

Powiat Poznański, musi pozostać właścicielem wybudowanej infrastruktury do czasu zakończenia 

trwałości projektu. Z uwagi na fakt jego wygaśnięcia, można wybudowane oświetlenie przekazać 

Gminom na obszarze których jest zlokalizowane. Dotychczas było one im użyczone. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianych kolejnych trzech projektów 

uchwał DRUKI NR 168, 169 i 170.  

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekty uchwał pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekty uchwał pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Swarzędz – DRUK Nr 168. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/167/VII/2025 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Swarzędz, została 

przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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          8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kostrzyn – DRUK Nr 

169. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kostrzyn – DRUK Nr 169. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/168/VII/2025 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kostrzyn, została przyjęta 

jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

       9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kleszczewo – DRUK Nr 

170. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kleszczewo – DRUK Nr 170. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 
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Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/169/VII/2025 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kleszczewo, została 

przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

       10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Swarzędz pomocy finansowej na 

realizację zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 485 na 

trasie Swarzędz – Jasin – Biskupice – Pobiedziska – DRUK Nr 171. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił cztery kolejne projekty uchwały DRUKI NR 171, 

172, 173 i 174. W dniu 18 czerwca 2014 roku Powiat Poznański przyjął uchwałą nr XLI/400/IV/2014 

Plan Zrównoważonego Rozwoju Transportu Publicznego na lata 2014-2025. W planie tym 

przewidziano, że Powiat Poznański może organizować lub współfinansować linie autobusowe o 

charakterze publicznym o zasięgu powiatowym, które są szczególnie istotne w strategii rozwoju 

powiatu np. w przewozie uczniów do szkół ponadgimnazjalnych. Są to linie Kleszczewo- Swarzędz, 

Pobiedziska-Swarzędz, Mosina-Kórnik, Stęszew-Puszczykowo Szpital i Rokietnica- Tarnowo Podgórne 

- Dopiewo. Wielkość dofinansowania pokrywa znaczącą część kosztów przejazdu pomiędzy 

przystankami granicznymi w poszczególnych gminach. Ponadto postanawia się także przekazać Gminie 

Dopiewo pomoc finansową z budżetu Powiatu Poznańskiego na dofinansowanie kosztów połączeń 

autobusowych realizowanych w ramach linii wewnątrzgminnych nr 791 oraz 729, dla których Gmina 

jest organizatorem z Dopiewa do: 

• Domu Pomocy Społecznej w Lisówkach, 

• domu dla samotnych matek, ojców lub innych osób sprawujących opiekę nad 

małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, 

• mieszkań, chronionych wspieranych - przeznaczonych dla osób z 

niepełnosprawnością intelektualną, w podeszłym wieku i przewlekle chorych w 

wieku poprodukcyjnym. 

Z uwagi na fakt, że linie te służą m.in. odwiedzającym - zarówno DPS w Lisówkach oraz mieszkańcom 

znajdujących się w sąsiedztwie ww. placówek, które rozpoczęły działalność w 2021r., istnieje 

społeczna potrzeba utrzymania tych połączeń. 
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Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianych kolejnych czterech projektów 

uchwał DRUKI NR 171 - 174.  

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekty uchwał pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekty uchwał pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Swarzędz pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 485 na trasie Swarzędz – Jasin 

– Biskupice – Pobiedziska – DRUK Nr 171. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/170/VII/2025 w sprawie udzielenia Gminie Swarzędz pomocy finansowej na realizację 

zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 485 na trasie Swarzędz 

– Jasin – Biskupice – Pobiedziska, została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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       11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Kleszczewo pomocy finansowej na 

realizację zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 489 na 

trasie Kleszczewo – Siekierki Wlk. – Gowarzewo - Swarzędz – DRUK Nr 172. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Kleszczewo pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 489 na trasie Kleszczewo – 

Siekierki Wlk. – Gowarzewo - Swarzędz – DRUK Nr 172. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/171/VII/2025 w sprawie udzielenia Gminie Kleszczewo pomocy finansowej na realizację 

zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 489 na trasie 

Kleszczewo – Siekierki Wlk. – Gowarzewo - Swarzędz, została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem 

z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

        12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dopiewo pomocy finansowej na 

realizację zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnych 

dojeżdżających do Domu Pomocy Społecznej w Lisówkach – DRUK Nr 173. 

 

Głosowano w sprawie: 
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projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dopiewo pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnych dojeżdżających do Domu 

Pomocy Społecznej w Lisówkach – DRUK Nr 173. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/172/VII/2025 w sprawie udzielenia Gminie Dopiewo pomocy finansowej na realizację 

zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnych dojeżdżających do 

Domu Pomocy Społecznej w Lisówkach, została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

       13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Mosina pomocy finansowej na realizację 

zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 699 na trasie Mosina 

D.K. – Puszczykowo – Niwka Szpital – Radzewice – Mieczewo - Kórnik – DRUK Nr 174. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Mosina pomocy finansowej na realizację zadania 

publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 699 na trasie Mosina D.K. – 

Puszczykowo – Niwka Szpital – Radzewice – Mieczewo - Kórnik – DRUK Nr 174. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/173/VII/2025 w sprawie udzielenia Gminie Mosina pomocy finansowej na realizację 

zadania publicznego polegającego na organizacji i obsłudze linii komunikacyjnej 699 na trasie Mosina 

D.K. – Puszczykowo – Niwka Szpital – Radzewice – Mieczewo – Kórnik, została przyjęta jednogłośnie i 

wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

          14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIII/575/VI/2022 Rady Powiatu w 

Poznaniu z dnia 21 września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2412P, zmienionej Uchwałą Rady 

Powiatu w Poznaniu nr IX/152/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. – DRUK Nr 175. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. W dniu 4 października 2022 r. 

zawarte zostało z Gminą Dopiewo porozumienie w sprawie: powierzenia Gminie Dopiewo 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2412P. 

Zgodnie z zapisami porozumienia i późniejszym aneksem Gmina zobowiązała się do wykonania w 

terminie do dnia 31.12.2026 r. dokumentacji technicznej dla budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 

odcinku od skrzyżowania ul. Szkolnej i Kościelnej w Konarzewie do ul. Zwierzynieckiej w Trzcielinie oraz 

od ul. Zwierzynieckiej do skrzyżowania ul. Środkowej z ul. A. Kopy  w Trzcielinie. Ponadto Zastępca 

Wójta Gminy Dopiewo zawnioskował o powierzenie budowy ścieżki objętej dokumentacją. W toku 

prowadzonych rozmów ustalono również nowy termin powierzenia zarządzania tj. do dnia 

31.12.2028r. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIII/575/VI/2022 Rady Powiatu w Poznaniu z dnia 21 

września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2412P, zmienionej Uchwałą Rady Powiatu w Poznaniu nr 

IX/152/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r.– DRUK Nr 175. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/174/VII/2025 w sprawie zmiany uchwały XLIII/575/VI/2022 Rady Powiatu w Poznaniu z 

dnia 21 września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2412P, zmienionej Uchwałą Rady Powiatu w 

Poznaniu nr IX/152/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r., została przyjęta jednogłośnie i wraz z 

wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

         15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIII/576/VI/2022 Rady Powiatu w 

Poznaniu z dnia 21 września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P, zmienionej Uchwałą Rady 

Powiatu w Poznaniu nr IX/153/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. – DRUK Nr 176. 
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Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. W dniu 5 października 2022 r. 

zawarte zostało z Gminą Dopiewo porozumienie w sprawie: powierzenia Gminie Dopiewo 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P. 

Zgodnie z zapisami porozumienia i późniejszym aneksem Gmina zobowiązała się do wykonania w 

terminie do dnia 31.12.2026 r. dokumentacji technicznej dla budowy ścieżki pieszo-rowerowej na 

odcinku ul. Szkolnej w Gołuskach  do granicy miejscowości Plewiska gm. Komorniki. Ponadto Zastępca 

Wójta Gminy Dopiewo zawnioskował o powierzenie budowy ścieżki objętej dokumentacją. W toku 

prowadzonych rozmów ustalono również nowy termin powierzenia zarządzania tj. do dnia 

31.12.2028r. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIII/576/VI/2022 Rady Powiatu w Poznaniu z dnia 21 

września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P, zmienionej Uchwałą Rady Powiatu w Poznaniu nr 

IX/153/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. – DRUK Nr 176. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 
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Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/175/VII/2025 w sprawie zmiany uchwały XLIII/576/VI/2022 Rady Powiatu w Poznaniu z 

dnia 21 września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P, zmienionej Uchwałą Rady Powiatu w 

Poznaniu nr IX/153/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r., została przyjęta jednogłośnie i wraz z 

wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

       16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIII/577/VI/2022 Rady Powiatu w 

Poznaniu z dnia 21 września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2403P, zmienionej Uchwałą Rady 

Powiatu w Poznaniu nr IX/154/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. – DRUK Nr 177. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. W dniu 3 października 2022 r. 

zawarte zostało z Gminą Dopiewo porozumienie w sprawie: powierzenia Gminie Dopiewo 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2403P. 

Zgodnie z zapisami porozumienia i późniejszym aneksem Gmina zobowiązała się do wykonania w 

terminie do dnia 31.12.2026 r. dokumentacji technicznej dla budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż 

ul. Więckowickiej w miejscowości Zborowo, Fiałkowo i Dopiewo. Ponadto Zastępca Wójta Gminy 

Dopiewo  zawnioskował o powierzenie budowy ścieżki objętej dokumentacją. W toku prowadzonych 

rozmów ustalono również nowy termin powierzenia zarządzania tj. do dnia 31.12.2028 r. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XLIII/577/VI/2022 Rady Powiatu w Poznaniu z dnia 21 

września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania publicznego w zakresie 
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zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2403P, zmienionej Uchwałą Rady Powiatu w Poznaniu nr 

IX/154/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. – DRUK Nr 177. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/176/VII/2025 w sprawie zmiany uchwały XLIII/577/VI/2022 Rady Powiatu w Poznaniu z 

dnia 21 września 2022 r. w sprawie powierzenia Gminie Dopiewo prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2403P, zmienionej Uchwałą Rady Powiatu w 

Poznaniu nr IX/154/VII/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r., została przyjęta jednogłośnie i wraz z 

wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

        17. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały VIII/134/VII/2024 Rady Powiatu w 

Poznaniu z dnia 20 listopada 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie Kleszczewo prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2447P Śródka – Zimin – DRUK Nr 

178. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. W dniu 25 listopada 2024 r. 

zawarte zostało porozumienie między Powiatem Poznańskim, a Gminą Kleszczewo w sprawie: 

powierzenia Gminie Kleszczewo prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną 

drogą powiatową nr 2447P Śródka - Zimin, dotyczące wykonania   dokumentacji technicznej dla 

budowy drogi dla pieszych i rowerów na odcinku od skrzyżowania z DW434 w m. Śródka do m. Zimin.  

Pismem z dnia 29.01.2025 r. Wójt Gminy Kleszczewo zawnioskował o zwiększenie zakresu powierzenia 

zadania dodatkowo o wykonanie robót budowlanych, przekazując jednocześnie stosowną uchwałę nr 

IX/89/2025 zmieniającą Uchwałę nr VII/72/2024 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 20 listopada 2024 r. w 
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sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania 

drogą powiatową nr 2447P. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały VIII/134/VII/2024 Rady Powiatu w Poznaniu z dnia 20 

listopada 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie Kleszczewo prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2447P Śródka – Zimin – DRUK Nr 178. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/177/VII/2025 w sprawie zmiany uchwały VIII/134/VII/2024 Rady Powiatu w Poznaniu z 

dnia 20 listopada 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie Kleszczewo prowadzenia zadania publicznego 

w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2447P Śródka – Zimin, została przyjęta 

jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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         18. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały IX/155/VII/2024 Rady Powiatu w 

Poznaniu z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie Rokietnica prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2400P na odcinku od Rokietnicy 

do Soboty – DRUK Nr 179. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. W dniu 19 grudnia 2024 r. 

zawarte zostało z Gminą Rokietnica porozumienie w sprawie powierzenia Gminie Rokietnica 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2400P na 

odcinku od Rokietnicy do Soboty. Zgodnie z zapisami porozumienia Gmina zobowiązała się do 

wykonania w terminie do dnia 31.12.2027 r.: 

1) dokumentacji technicznej dla budowy ścieżki rowerowej/ścieżki pieszo-rowerowej/chodnika 

w ciągu drogi powiatowej nr 2400P na odcinku od Rokietnicy do Soboty,  

2) budowy ścieżki rowerowej/ścieżki pieszo-rowerowej/chodnika w ciągu drogi powiatowej  

nr 2400P na odcinku od Rokietnicy do Soboty.  

Pismem z dnia 29.01.2025 r. Zastępca Wójt Gminy Rokietnica zawnioskował o przedłużenie terminu 

powierzenia zarządzania tj. do dnia 31.12.2028r. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały IX/155/VII/2024 Rady Powiatu w Poznaniu z dnia 18 

grudnia 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie Rokietnica prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2400P na odcinku od Rokietnicy do Soboty – DRUK Nr 179. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/178/VII/2025 w sprawie zmiany uchwały IX/155/VII/2024 Rady Powiatu w Poznaniu z 

dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie Rokietnica prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2400P na odcinku od Rokietnicy do Soboty , została 

przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

         19. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Komorniki prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P w miejscowości Plewiska, 

gm. Komorniki – DRUK Nr 180. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. Pismem z dnia 17.01.2025 r. 

Wójt Gminy Komorniki wystąpił z wnioskiem o powierzenie zarządzania drogą powiatową nr 2416P w 

zakresie realizacji zadania pn.: „Budowa ścieżki rowerowej lub odcinkowo pieszo-rowerowej przy 

drodze powiatowej nr 2416P Plewiska – Gołuski”. Zakres inwestycji obejmuje odcinek drogi 

powiatowej nr 2416P (ul. Szkolna) od ul. Grunwaldzkiej w Plewiskach do granic Gminy Komorniki.  

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Komorniki prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P w miejscowości Plewiska, gm. Komorniki – 

DRUK Nr 180. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/179/VII/2025 w sprawie powierzenia Gminie Komorniki prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2416P w miejscowości Plewiska, 

gm. Komorniki, została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

       20. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kostrzyn prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2445P na odcinku Siedlec - 

Gułtowy – DRUK Nr 181. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. Ujęte w §1 ust. 1 zadania, 

wykazane są w załączniku nr 1 do Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Miejskim 

Obszarze Funkcjonalnym Poznania na lata 2021-2027 Lista projektów, stanowiącym podstawę do 

ubiegania się o dofinansowanie w konkursie w ramach Działania 03.02 Rozwój zrównoważonej 

mobilności miejskiej w ramach ZIT ogłoszonego przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego jako 

Instytucji Zarządzającej Programem Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021 – 2027 i stanowią 

część planowanego do złożenia projektu partnerskiego pn. „Zrównoważona mobilność miejska w 
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Metropolii Poznań – etap II”. Zadanie obejmujące budowę ścieżki rowerowej w ciągu drogi powiatowej 

nr 2445P Siedlec – Gułtowy przypisane jest jako zamierzenie inwestycyjne Powiatu Poznańskiego, 

natomiast zadanie Gminy Kostrzyn obejmuje budowę zintegrowanego węzła przesiadkowego. Z uwagi 

na fakt, że oba zadania zarówno w zakresie budowy ścieżki rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 

2445P Siedlec – Gułtowy, jak i budowy węzła przesiadkowego w miejscowości Gułtowy stanowią 

funkcjonalną całość i zlokalizowane są na terenie Gminy Kostrzyn oraz będą realizowane na podstawie 

jednego Programu Funkcjonalno-Użytkowego, uzasadnionym jest powierzenie zadania zarządzania 

odcinkiem drogi powiatowej nr 2445P Gminie Kostrzyn. W związku z powyższym w dniu  31 grudnia 

2024 r. Burmistrz Gminy Kostrzyn wystąpił z wnioskiem do Starosty Poznańskiego w sprawie przejęcia 

zadania w zakresie budowy ścieżki rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2445P Siedlec – Gułtowy. 

W toku prowadzonych rozmów ustalony został zakres i okres powierzenia oraz zasady finansowania, 

które zostały określone w §2 niniejszej uchwały. Z uwagi na zbliżający się termin złożenia wniosku w 

trybie pozakonkursowym na zadanie „Zrównoważona mobilność miejska w Metropolii Poznań – etap 

II”, którego elementami są: budowa ścieżki rowerowej i budowa węzła przesiadkowego w pasie drogi 

powiatowej nr 2445P podjęcie uchwały powierzenia jest zasadne.  

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kostrzyn prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2445P na odcinku Siedlec - Gułtowy – DRUK Nr 181.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 



24 

 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/180/VII/2025 w sprawie powierzenia Gminie Kostrzyn prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2445P na odcinku Siedlec - Gułtowy, 

została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

          21. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Pobiedziska prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2484P – ul. Główna, m. 

Pobiedziska – DRUK Nr 182. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. W dniu 23 stycznia 2025 r. 

Sekretarz Gminy Pobiedziska wystąpił z wnioskiem o powierzenie Gminie Pobiedziska prowadzenia 

zadania publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2484P - ul. Główna, m. 

Pobiedziska, w zakresie dotyczącym przebudowy drogi przez budowę peronów na dwóch przystankach 

autobusowych wraz z przejściami dla pieszych zlokalizowanych w miejscowości Pobiedziska w obrębie 

zjazdu z drogi powiatowej nr 2484P –  ul. Głównej w m. Pobiedziska na ul. Słoneczną oraz na ul. 

Rzeczną. W dniu 30 grudnia 2024 r. Rada Miejska Gminy Pobiedziska podjęła stosowną uchwałę                           

nr XIII/118/2024 w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego zadania publicznego w zakresie 

zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2484P – ul. Główna, m. Pobiedziska. 

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Pobiedziska prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2484P – ul. Główna, m. Pobiedziska – DRUK Nr 182.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/181/VII/2025 w sprawie powierzenia Gminie Pobiedziska prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2484P – ul. Główna, m. Pobiedziska, 

została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

       22. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Suchy Las prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2061P na odcinku od m. 

Zielątkowo do m. Golęczewo, gm. Suchy Las – DRUK Nr 183. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. Pismem z dnia 23.01.2025 r. 

działająca z upoważnienia Wójta Gminy Suchy Las Zastępca Wójta wystąpiła z wnioskiem o powierzenie 

zarządzania drogą powiatową nr 2061P w zakresie dotyczącym wykonania dokumentacji technicznej 

oraz budowy drogi dla pieszych i rowerów oraz drogi dla pieszych na odcinku od m. Zielątkowo do m. 

Golęczewo, gm. Suchy Las. W toku prowadzonych rozmów i korespondencji ustalony został zakres i 

okres powierzenia oraz zasady finansowania, które określone zostały w § 1 i §2 niniejszej uchwały.  

 

Prowadzący obrady poprosił Komisje Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury oraz Finansów i 

Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie omawianego projektu uchwały.   
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Pan Andrzej Strażyński, Przewodniczący Komisji Komunikacji, Budownictwa i Infrastruktury  

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja również zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Suchy Las prowadzenia zadania publicznego w 

zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2061P na odcinku od m. Zielątkowo do m. 

Golęczewo, gm. Suchy Las – DRUK Nr 183. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/182/VII/2025 w sprawie powierzenia Gminie Suchy Las prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie zarządzania publiczną drogą powiatową nr 2061P na odcinku od m. Zielątkowo 

do m. Golęczewo, gm. Suchy Las, została przyjęta jednogłośnie i wraz z wydrukiem z głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

          23. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 322/1 obręb Bnin, Gmina Kórnik – DRUK Nr 184. 

 

Pan Tomasz Łubiński Wicestarosta Poznański uzasadnił projekt uchwały. Nieruchomość położona w 

Bninie, gmina Kórnik, oznaczona w ewidencji gruntów jako: jednostka ewidencyjna Kórnik - miasto, 
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obręb Nr 0001 Bnin, ark. mapy 5, nr ewidencyjny 322/1, o pow. 1.4637 ha, stanowi własność Skarbu 

Państwa w zasobie Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej w 

Kórniku Nr IV/28/2015 z dnia 28.01.2015 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Zwierzynieckiej i Śremskiej oraz obwodnicy miasta Kórnik w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 434, gm. Kórnik – ETAP 1 i 2 (Dz. Urz. Województwa Wielkopolskiego z 2015-03-10, 

poz. 1380), przedmiotowa działka oznaczona jest symbolem „Uo” – teren zabudowy usługowej – usługi 

oświaty.  Zgodnie z przepisem art. 4 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 05.06.1998 r. o samorządzie 

powiatowym,  powiat wykonuje określone ustawami zadania publiczne o charakterze ponadgminnym 

m.in. w zakresie edukacji publicznej. Przedmiotowa nieruchomość zostanie przeznaczona na budowę 

nowego budynku dla Zespołu Szkół w Kórniku. Zgodnie z art. 24 ust. 5 pkt 1 lit. c) ustawy z dnia 

19.10.1991 r. o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa, nieruchomości 

wchodzące w skład Zasobu KOWR Krajowy Ośrodek może, w drodze umowy, nieodpłatnie przekazać 

na własność jednostce samorządu terytorialnego na cele służące wykonywaniu zadań realizowanych 

przez te jednostki - pod warunkiem że jest to zgodne z ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, miejscowego planu rewitalizacji, ostateczną decyzją o warunkach 

zabudowy i zagospodarowania terenu, a w przypadku braku miejscowego planu lub ostatecznej decyzji 

o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu - z ustaleniami planu ogólnego gminy. Zgodnie z 

operatem szacunkowym z dnia 13.12.2024 r., sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego Izabelę 

Taczała-Kulińską, wartość rynkowa prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej działkę oznaczoną ewidencyjnie nr 322/1, arkusz mapy 5, obręb Bnin, gmina Kórnik, 

została określona na kwotę 3.205.942,00 zł. Stosownie do art. 12 pkt 8 lit. a) ustawy o samorządzie 

powiatowym, do wyłącznej właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach 

majątkowych powiatu dotyczących między innymi zasad nabywania nieruchomości do zasobu powiatu. 

Do czasu określenia tych zasad  zarząd może dokonywać tych czynności wyłącznie za zgodą rady 

powiatu.  

 

Prowadzący obrady poprosił Komisję Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu o opinie w sprawie 

omawianego projektu uchwały.   

 

Pan Marek Gola, Wiceprzewodniczący Komisji Finansów i Gospodarowania Mieniem Powiatu 

powiedział, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej działkę nr 322/1 obręb Bnin, Gmina Kórnik – DRUK Nr 184. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Remigiusz Błachnio, Paweł Bocian, Jan Broda, Dominika Buczkowska, Piotr Burdajewicz, Artur 

Chwiłkowski, Waldemar Demuth, Marzena Fiedler, Tomasz Gintrowicz, Marek Gola, Zbigniew 

Jankowski, Paweł Jazy, Magdalena Kosakowska, Tomasz Łubiński, Elżbieta Nawrocka, Armin 

Niewiadomski, Jolanta Pankowska, Honorata Przybylska, Andrzej Strażyński, Łukasz Szał, Seweryn 

Waligóra, Mikołaj Witaszyk 

NIEOBECNI (7) 

Anna Ankiewicz, Jarosław Dobrowolski, Jan Grabkowski, Anna Kabacińska, Przemysław Matuszak, 

Jacek Sommerfeld, Mirosław Wieloch 

 

Uchwała Nr XI/183/VII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 322/1 obręb Bnin, Gmina Kórnik, została przyjęta jednogłośnie i wraz 

z wydrukiem z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

      24. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Poznaniu. 

 

Pan Tomasz Łubiński, Wicestarosta Poznański przedstawił streszczenie sprawozdania z pracy Zarządu, 

którego treść dostępna jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Powiatu Poznańskiego  

w zakładce – Zarząd Powiatu – Sprawozdania z pracy Zarządu. 

 

     25. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi. 

 

Pan Mikołaj Witaszyk Radny Powiatu Poznańskiego złożył na ręce Przewodniczącego Rady interpelację 

w sprawie poprawy bezpieczeństwa przy drodze powiatowej nr 2482P w Biskupicach. 

 

    26. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady przypominał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za rok 2024 wraz z 

PIT’em i jego korektą do dnia 30 kwietnia br., według stanu na dzień 31 grudnia 2024 r. Poinformował 

również, że następna sesja zgodnie z planem pracy Rady zaplanowana jest na 19 marca br.  
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      27. Zamknięcie sesji. 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i ogłosił zamknięcie XI sesji Rady 

Powiatu w Poznaniu. 

 

 

  

  

 

Przygotowała: Monika Tarajkowska 

 

 


